
 

 

Voorstellen Samenspelen  Afdeling 5  

Schipluiden, 24 januari 2024 

Geacht bestuur samenspel Midden Holland West, 

Namens PV De Reisduif Den Hoorn willen wij een drietal voorstellen indienen voor de 

ledenvergadering van Afdeling 5 die gehouden wordt op 7 maart 2024. 

 

Voorstel 1 

Het eerste voorstel heeft betrekking op het aanpassen van de aantallen duiven in de mand. 

Zoals bekend is er in het reglement Vervoer en Lossingen NPO in het voorjaar van 2023 

vastgelegd dat er uiterlijk met ingang van 1 januari 2026 nog 24 duiven in de mand (grote 

Rucomand zoals wij die gebruiken) mogen. Dit geldt in ieder geval voor de inkorvingen met 

twee of meer nachten mand. Voor de inkorvingen op vrijdag wordt er nog nader onderzoek 

gedaan naar de maximale aantallen. Duidelijk is wel dat het aantal van 30 naar beneden zal 

moeten worden bijgesteld. 

 

Het is van belang om met ingang van dit seizoen alvast stappen te zetten met betrekking tot 

de verlaging van de aantallen. 

Wij stellen dan ook voor om met ingang van 2024 de aantallen op de vrijdag inkorving terug 

te brengen tot 28 duiven per mand (was 30), voor de donderdag inkorving 25 duiven (was 27 

voor de midfond en 25 voor de dagfond), voor de marathonvluchten (inkorven op dinsdag of 

woensdag) kan het aantal van 24 aangehouden worden (was 25). 

PRE ADVIES BESTUUR MHW: VOOR 

 

Pre advies afdeling  Tegen 

Laten we eerst de bevindingen van de metingen afwachten en ons houden aan 2026 

De laatste jaren hebben wel veel geïnverteerd in ons vervoer 

En zolang we boven de norm zitten wat van toepassing is dit niet nodig 
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Voorstel 2 

Het tweede voorstel betreft het verwerken van de dieseltoeslag in de vrachtprijs. Afgelopen 

jaren is er gewerkt met een dieseltoeslag op basis van nacalculatie. De toeslag varieerde zo 

ongeveer van 2 cent tot 7 cent per duif, afhankelijk van de omstandigheden. Ons voorstel is 

om de standaard vrachtprijs te verhogen met 5 cent per duif. Dan is voor iedereen de prijs 

vooraf duidelijk en kan er meteen worden afgerekend op basis van de bekende vrachtprijs.  

De kosten voor het eventueel een dag overstaan kunnen ongewijzigd blijven. 

PRE ADVIES BESTUUR MHW: TEGEN 

Advies bestuur afdeling 5 

Bij het in rekening brengen van een nacalculatie, is het bestuur van afdeling 5 voornemens om dit zo 

eerlijk mogelijk te doen. De dieselprijzen zijn en blijven variabel en niemand weet waar deze 

variabiliteit eindigt. Door de hoge variabele dieselprijzen en de steeds hoger wordende kosten van de 

sport voor iedereen, hanteert de afdeling deze systematiek rond de dieseltoeslag. Daaropvolgend zien 

we steeds meer specialisatie in de duivensport. Om de Vitesse speler niet te belasten met de hogere 

dieseltoeslag van de dag fondvluchten (door het aantal te rijden kilometers) is het bestuur niet voor 

om het huidige beleid van de dieseltoeslag te veranderen. Het bestuur vindt dit de meest eerlijke 

manier voor iedere liefhebber om een nacalculatie in rekening te brengen. Voor verdere uitleg over de 

exacte berekening verwijzen wij u naar het infoboek punt 5. Wij begrijpen dat dit eventuele extra 

werkzaamheden kan betekenen voor de vereniging. Daarentegen zien wij het zo goedkoop mogelijk 

houden van het transport van onze duiven als grootst wegende factor. Daarbij zal het vervoer streven 

naar het zo snel mogelijk kenbaar maken van de vrachtprijzen. Wij zullen met de vervoerscommissie 

overleg plegen of het wellicht mogelijk is de dieseltoeslag kenbaar te maken voor het afslaan van de 

klokken, zodat dit in dezelfde concoursweek nog betaald kan worden door de leden. 
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Voorstel 3 

Zoals bekend zal er uiterlijk op 1 januari 2026 een nieuwe indeling in Nederland zijn. Over 

die indeling moet uiteraard goed nagedacht en overlegd worden. Het idee dat onze afdeling 

zich op het standpunt kan stellen wij hebben niemand nodig, als wij niets willen veranderen 

gebeurd er ook niets, is een utopie. Wij moeten ook aan de toekomst denken. Om te 

voorkomen dat er partijen zijn die uit eigen beweging een overleg gaan voeren met andere 

afdelingen zonder daartoe de bevoegdheid te hebben, stellen wij voor dat er een commissie 

wordt gevormd die namens het bestuur van Afdeling 5 overleg kan gaan voeren en kan 

onderzoeken wat de beste optie is voor een herindeling van Nederland en dan uiteraard met 

name voor ons gebied. Het instellen van zo’n commissie voorkomt een hoop ruis op de lijn 

en zorgt ervoor dat zaken gestructureerd gaan verlopen.  

PRE ADVIES BESTUUR MHW: VOOR 

Namens het bestuur van P.V. de Reisduif Den Hoorn, 

Secretaris 

A. van Marrewijk 

Pre advies afdeling zijn we als bestuur al mee bezig uitleg ter 

vergadering  

En er zal een commissie gevormd moeten worden die dit oppakken 

Het liefst oud bestuurders die het weten hoe het in onze afdeling 

werkt 
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Voorstellen PV ’t Westen - Delft 
 
NPO, 
- Opcenten vrachtprijs per duif NPO afschaffen. Olympiade is geweest en de Automatisering min of 
meer gereed. Pre advies bestuur: tegen.  
 
Advies afdeling en zijn geen opcenten meer voor de Olympiade   Er is alleen nog 2,6 cent voor de 
doping  controle  en verder daar gaan we daar niet in mee 
 
 
 
- De eventuele tekorten van de Olympiade niet verhalen op de leden, maar uit eigen middelen of 
sponsoren betalen. De leden hebben de afgelopen jaren middels de opcenten al genoeg betaald. 
Hopelijk heeft de NPO dit afgedekt middels een verzekering. Pre advies bestuur: tegen.  
 
Advies  afdeling  er komt een toelichting op de alv Npo vergadering 
 
 
- AVG. Nog altijd niet op orde. Pre advies bestuur: voor.  
 
Advies afdeling    Brengen we ter spraken Bij de Npo alv 
 
 
Afdeling, 
- De basis dieselprijs die wordt gehanteerd is al een aantal jaren te laag, deze ophogen naar meer 
marktconform niveau. Dan zal er minder naheffing nodig zijn. Pre advies bestuur: tegen. 
 
Advies bestuur afdeling 5 

Bij het in rekening brengen van een nacalculatie, is het bestuur van afdeling 5 voornemens om dit zo 

eerlijk mogelijk te doen. De dieselprijzen zijn en blijven variabel en niemand weet waar deze 

variabiliteit eindigt. Door de hoge variabele dieselprijzen en de steeds hoger wordende kosten van de 

sport voor iedereen, hanteert de afdeling deze systematiek rond de dieseltoeslag. Daaropvolgend zien 

we steeds meer specialisatie in de duivensport. Om de Vitesse speler niet te belasten met de hogere 

dieseltoeslag van de dag fondvluchten (door het aantal te rijden kilometers) is het bestuur niet voor 

om het huidige beleid van de dieseltoeslag te veranderen. Het bestuur vindt dit de meest eerlijke 

manier voor iedere liefhebber om een nacalculatie in rekening te brengen. Voor verdere uitleg over de 

exacte berekening verwijzen wij u naar het infoboek punt 5. Wij begrijpen dat dit eventuele extra 

werkzaamheden kan betekenen voor de vereniging. Daarentegen zien wij het zo goedkoop mogelijk 

houden van het transport van onze duiven als grootst wegende factor. Daarbij zal het vervoer streven 

naar het zo snel mogelijk kenbaar maken van de vrachtprijzen. Wij zullen met de vervoerscommissie 

overleg plegen of het wellicht mogelijk is de dieseltoeslag kenbaar te maken voor het afslaan van de 

klokken, zodat dit in dezelfde concoursweek nog betaald kan worden door de leden 
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- Vitesse vlucht vanuit Niergnies inlassen op 18-05 en de vlucht Niergnies 27-07 laten vervallen. In 
concept vluchtprogramma is er voor de Vitesse spelers vier weken geen spel. Is in het najaar al 
voorgesteld. pre advies bestuur: tegen.  
 
Advies afdeling    Vlucht programma is op de najaar vergadering aan genomen zo ook bij de npo 
 
 
- Vergaderschema vast leggen. Nu is er niet veel ruimte om de verenigingen en samenspelen 
vroegtijdig bijeen te laten komen. Daardoor kunnen niet altijd de leden een oordel of ideeen kenbaar 
maken. De voorbereiding tijden erg kort op elkaar. pre advies bestuur. tegen.  
 

.Advies afdeling De vergader datums liggen altijd vast  en als vereniging kan jet het hele jaar 

voorstellen indienen 

  

voorstellen Hardinxveld-Giessendam 

Voorstel 1: uitslagen totale lossingen. 

  

Hierbij stellen wij voor om met ingang van 2024 van alle totale afdelingslossingen uitslagen te 

vervaardigen door de Compuclub voor de rayons west, midden, oost en totaal afdeling. 

 

Bijna alle afdelingen hebben dergelijke uitslagen op Compuclub staan naast de reguliere regio en 

samenspeluitslagen. Wij zien het als gemis dat er voor afdeling 5 geen uitslagen zijn tot Morlincourt 

die een totaal beeld geven in de rayons/afdeling. 

 

Bovendien kunnen dan ook de live aankomsten per rayon en totaal afdeling gevolgd worden op 

Compuclub. 

 

Ter verduidelijking het gaat om live-aankomsten en voorlopige/definitieve uitslagen van totale 

lossingen op Compuclub; niet over een kampioenschap voor deze vluchten binnen 

rayon/afdelingsverband. Daarvoor gelden de regels eerder vastgelegd in het infoboek. 

Pre advies bestuur ZHO: voor 

Pre advies afdeling      Ter beoordeling vergadering 

Voorstel 2: 

 

Prijzen (huldiging) voor de Afdeling overwinnaars.  

Disciplines: Midfond, Dagfond & Midfond Jong. 

Pre advies bestuur ZHO: voor 

Pre advies afdeling   Voor 
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Geachte secretaris van afdeling 5 

Hierbij nogmaals de voorstellen van ons Genoegen uit Woerden. 

Ons pre advies voor deze 3 voorstellen is: ter beoordeling aan de vergadering. 

Vriendelijke groeten Paul Satink, secretaris ZHO. 

Advies afdeling   Vliegprogramma is in de najaar vergadering aangenomen door de afdeling zo ook 

de npo 

En africhten kan men het hele seizoen door ook door de weeks 
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Numansdorp 04-02-2024. 

 Beste leden. De Gevleugelde Vrienden uit Numansdorp hebben na bestudering van het 

vluchtprogramma de volgende 2 voorstellen. Voorstel 1: Het midfond programma voor 2024 heeft 6 

vluchten die eventueel tellen voor het NK. De 7 e midfondvlucht is een extra vlucht. Dit jaar bestaat 

het programma uit Pont st Max, 3x Pontoise en 2x Melun. Dit zijn voor onze vereniging 300 , 340 en 

365 km. Het voorstel van ons heeft hier mee te maken. Wij stellen voor om de 2e Pontoise of de 2e 

Melun te vervangen door Fontenay zodat er ook een vlucht van boven de 400km op het midfond 

programma staat (zie ook pre-advies bestuur). Bij komend voordeel is ook dat de duiven in onze 

omgeving van samenspel Hoekse Waard eventueel kunnen mee strijden in verschillende competities. 

Bv Olympiade. Hiervoor moet er een gemiddelde afstand van 350km per vlucht gehaald zijn. Het is 

ook bijzonder dat er ten zuiden de lijn Den Haag ,Zoetermeer , Gouda geen 400 km vlucht op het 

midfondprogramma staat.  

Pre-advies bestuur CCHW eo : Bestuur CCHW eo kan zich vinden in het voorstel, wel dient gezegd te 

worden dat de afstand van Fontenay niet geheel voldoet aan de afstanden genoemd in het nationaal 

vliegprogramma-2024 (400 km, was vorig jaar 425). Maar dat moet geen probleem zijn (zie ook 

programma 2023 van afdeling 5, hierin wijken wij ook wel eens af van het nationaal 

vliegprogramma). De datum van Fontenay kan op de vergadering vastgesteld worden. 

Pre advies afdeling       Ter beoordeling vergadering 

Keuze  Midfond    Bij week 25  Melun of Fontenay     En bij dagfond  week 30 Argenton of Issoudun 

 

 

Voorstel 2 : Onze vereniging is voor de korte vluchten in gedeeld in losgroep wit. Nu hebben we 

kunnen zien dat we voor 2024 naar Bierges gaan. Na de slechte ervaring van 2023 zien wij dit niet 

met vertrouwen tegemoet. De reden van onze wantrouwen zijn. Het is een losplaats die heel 

oostelijk ligt. Dit in combinatie met de afstand van net 100 km verwachten we een vrij oostelijke trek 

van de duiven. Meestal waait er een westenwind en is het in het begin van het programma voor de 

oude en jonge duiven. Omdat het in het begin van het programma is doen er veel onervaren duiven 

mee. Daarom stellen wij voor om ook met wit ook naar Lennik te gaan of Asse Zellik misschien? Als 

we met losgroepen los gaan gaat het toch maar om max 4 duivenwagens. De herinnering van Bierges 

2023 dat we in Friesland , Drenthe duiven moesten halen willen we liever niet meer meemaken. 

 Pre-advies bestuur CCHW eo : Bestuur CCHW eo kan zich vinden in het voorstel. Wij realiseren ons 

terdege dat er een beperkt aantal losplaatsen zijn 

. De Gevleugelde Vrienden Numansdorp. 

Pre advies afdeling     Oplossing  de vluchten tot Quievrain gaan de Zh Eilanden en Hoeksewaard 

gelijk los en als laatste 
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Voorbeeld Rood naar  Lennik zo ook Hoeksewaard de rest naar Biergies 

Zo ook Roosendaal –Duffel       Duffel- Lennik    Biergies –Lennik    Quievrain alles gelijk los 

 

Voorstel 1 : Uitbetaling opcenten.  

Op dit moment worden de opcenten per concoursduif aan de samenspelen afgedragen. Wordt een 

vlucht uitgesteld naar zondag, dan worden er op dit moment geen opcenten uitbetaald van de 

duiven van de P-leden!! Ons voorstel is dan ook om bij een vlucht uitgesteld naar zondag ook de 

opcenten van de P-leden aan de samenspelen uit te keren. 

 

Advies afdeling   Tegen 

 

Voorstel 2 : omwisselen Bordeaux (o) met Tarbes 

. Het bestuur van de CCHW eo stelt voor om de vluchten A26-Bordeaux (O) met A29-Tarbes om te 

wisselen. Met dit programma worden op dezelfde (vrij)dag zowel Agen ZLU als Bordeaux (O) (afd. 5) 

georganiseerd. Er zijn meerdere liefhebbers die op beide vluchten duiven inkorven, met als resultaat 

dat deze duiven “door elkaar heen vallen”. Bestuur CCHW eo 

 

Advies afdeling   Tegen vluchtprogramma is aangenomen zo ook bij de npo Dus staat al vast 
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Voorstellen van Samenspel Westland-Den Haag 

  

Voorstel 1 

Het afschaffen van totaal lossen op de vitesse vluchten. 

De wind heeft teveel invloed op de trek van de duiven en daardoor ook op de uitslag. 

Ondanks dat de uitslagen op de vitesse vluchten tellen per samenspel, komt het de spelvreugde aan 

de westkant en daarmee eerlijk spel niet ten goede wanneer aan de oostkant snelheden worden 

gemaakt die veel hoger liggen. 

Na enig onderzoek en wat rondbellen blijkt dat de NPO toestaat dat er per losplaats in 2 groepen 

gelost mag worden en dit lossing technisch ook mogelijk is voor de lossingscommissie. 

Het voorstel is dan ook om op de vitesse vluchten in 2 groepen te lossen, te weten rood en wit en 

blauw met bij voorkeur 30 minuten tijdverschil. 

Wellicht kan doordat er dan kleinere konvooien ontstaan ook gebruik gemaakt worden van 

andere/meerdere losplaatsen. Indien dit kosten met zich meebrengt vernemen wij dit graag als 

samenspel.    

Pre advies: Voor, indien uitvoerbaar voor vervoer en Lc. 

Advies afdeling   Zie voorstel   Hoeksewaard 

Voorstel 2 

Aanpassing vluchtprogramma 

De laatste vitesse vlucht (op 13 juli) wisselen met de derde midfond vlucht. 

Het is nog niet eerder voorgekomen dat we 3 midfond vluchten achter elkaar vliegen alvorens het 

dagfond programma start. Voor de opbouw van het programma en voor de vitesse duiven is dit beter. 

  

Pre advies: Tegen, omdat nationaal vliegprogramma al is vastgesteld en vwb data sector en nationale 
vlucht. Wel aandachtspunt/ voorstel voor 2025. 

Advies afdeling  tegen  Vlucht programma staat al vast zowel afdeling als npo 
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Voorstel 3 

Afstanden midfond programma verkleinen 

Het midfond programma wordt elk jaar zwaarder. Wat is het doel van steeds langere afstanden? 

Alleen de commerciële hokken kunnen dit programma volhouden wanneer een verre midfond vlucht 
wordt afgewisseld met een dagfond vlucht. 

Voorstel is om Pointoise als verste midfond vlucht te programmeren. Dit zal de deelname te goede 

komen!  

Pre advies: Voor, midfond programma is te zwaar, maar dit zal ook pas in 2025 ingevoerd kunnen 
worden. 

Pre advies afdeling   zie vlucht Programma 

 

Voorstel 4 

Duidelijkheid geven/ duidelijk zijn over wie wat bepaalt binnen afdelingsbestuur en lossingscommissie 

Afgelopen seizoen werd in enkele situaties waarin beslissingen zijn genomen van bestuur naar 

lossingscommissie gewezen en andersom. Denk aan de totale  lossing in Bierges en het wijzigen van 
losplaats Fontenay in Sens. 

Geef duidelijkheid over wie verantwoordelijk is voor welk besluit en communiceer dit.  

Preadvies: Voor 

Antwoord afdeling  De Lossing Commissie  er is daar over overleg geweest met de LC 

1502  

Voorstel voor de ALV van Afdeling 5 op 7 maart as 

  

Voorstel 1: Alle vluchten met 1 nacht mand in groepen lossen en niet totaal. 

       Het liefst per losgroep maar indien dit niet mogelijk is in een lossing voor Rood en een 
lossing voor Wit en Blauw. Dit in het belang van eerlijk spel en spelvreugde. 

Geen pre advies 
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